

Styresmøte 01.12.21

Tilstede: Lena, Petter, Linn og sindre

Saksliste;

1. Sonemøte
2. Juleavslutning
3. Kjøkken
4. Lagleder
5. Sponsor
6. Dopapir

Sak 1.

Mangler dommeroppsett, lite dommere. Lite kursaktivitet. Kan bruke trenere på laget. Skal ansettes en i sonen.

Til våren må det, sammen med rørvik, finne ut av damelaget: eventuelt få til ett samarbeidslag.

Sats på G16 til våren, få en trener til laget.

Blir tatt opp på nyåret om sonen skal gå nordover.

Trenerkurs har vært aktuelt, luft om det er noen interesse blant trenere.

Sak 2.

Juleavslutning blir det samme som i fjor.

Sak 3.

Få ordnet ett arrangemangkort slik at vi får til og kast søppel.

Ta ei opptelling på varene etter arrangemang.

Sak 4.

Laglederoppgavene ned til individuelle oppgaver er deres jobb, ikke styret. Styret skal være en støttfunksjon.

Sak 5.

Får reklamere for sponsorer. Taes opp på hovedslagmøte.

Sak 6.

Skal snakkes med Harry Bøe om lagringsplass